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                                                PROTOKÓŁ  Nr XXIV/2016         

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 grudnia  2016 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1010. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych – nieobecny radny Robert Dziób i Sławomir 

Gala (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami                      

( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

c) przyjęcie „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wodzisław na lata 2016-

2020”, 

d) przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wodzisław na lata 2016-

2025”, 

e) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wodzisław.  

       8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

       9. Sprawy różne. 

      10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą czwartą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę,  jednogłośnie – 13 za,                        

w głosowaniu jawnym.  
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Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXIII/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 listopada 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXIII/2016 z obrad   

sesji rady  z dnia 29 listopada 2016  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformował, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji  w  zakresie  

spraw  bieżących  wydała ogółem  9 zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 

 

- zarządzeniem  Nr 94/2016 z dnia 29 listopada br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  852 – Pomoc społeczna z przeznaczeniem składki na 

ubezpieczenie  zdrowotne i dofinansowanie wypłaty zasiłków stałych. Natomiast 

przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów: 700- Gospodarka mieszkaniowa, 

754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,  852- Pomoc Społeczna oraz  

900- Gospodarka Komunalna, 

- zarządzeniem Nr 95/2016 z dnia 30 listopada br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  852 – Pomoc społeczna z przeznaczeniem na realizację 

programu Państwa w zakresie dożywiania.   Przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły 

działów:  801 – Oświata i wychowanie, 852- Pomoc Społeczna, 853- Pozostałe zagadnienia 

w  zakresie polityki społecznej, 854- Edukacyjna opieka wychowawcza oraz   924- Kultura 

fizyczna, 

- zarządzeniem Nr 96/2016 z dnia 2  grudnia  br. ustaliła zasady i  tryb udziału w projekcie 

„Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków w Gminie Wodzisław, oraz powołała komisję 

do weryfikacji deklaracji składanych w ramach tego projektu,  
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- zarządzeniem Nr 97/2016 z dnia 2  grudnia  br. na wniosek Dyrektora placówki oświatowej  

przyznała dopłatę do czesnego dla nauczyciela SSP w Lubczy pani Barbary Lis.  

- zarządzeniem Nr 98/2016 z dnia 7 grudnia  br. zarządziła  przeprowadzenia naboru 

kandydatów będących przedstawicielami organizacji pozarządowych lub podmiotów 

wymienionych w art. 3 ust 3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na członków komisji ds. oceny ofert złożonych w otwartych 

konkursach ofert  na realizację zadań publicznych, 

- zarządzeniem Nr 99/2016 z dnia 7 grudnia  br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach : 010- Rolnictwo i łowiectwo, 600- Transport i łączność, 

700- Gospodarka mieszkaniowa, 710- Działalność  usługowa, 750- Administracja, 754- 

Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 758- Różne rozliczenia, 852 – 

Pomoc społeczna z przeznaczeniem świadczenia rodzinne. Przeniesienia pomiędzy  

paragrafami dotyczyły działów:  801 – Oświata i wychowanie, 852- Pomoc Społeczna, 900- 

Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska oraz 921- Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego, 

- zarządzeniem Nr 100/2016 z dnia 7 grudnia  br.   zarządziła przeprowadzenie rocznej 

inwentaryzacji aktywów i pasywów według stanu na dzień 31 grudnia 2016  roku, 

- zarządzeniem Nr 101/2016 z dnia 19 grudnia  br. wprowadziła Plan Obrony Cywilnej Gminy 

Wodzisław. Treść  planu odnosi  się do sytuacji związanej z możliwością wystąpienia 

zagrożeń czasu pokoju oraz zagrożeń na wypadek zewnętrznego zagrożenia 

bezpieczeństwa Państwa i wojny, 

- zarządzeniem Nr 102/2016 z dnia 20 grudnia  br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonałam  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  852 – Pomoc społeczna z przeznaczeniem wypłaty 

zasiłków stałych. Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów: 750- 

Administracja oraz   852- Pomoc Społeczna. 

 

 

Pani wójt poinformował, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków                  

i potrzeb   ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  40 osób,  a przy udziale 

Sekretarza, Skarbnika Gminy,  oraz pracowników merytorycznych  Urzędu   przygotowane  

zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji . 

 

W dalszej części pani wójt omówiła temat  przetargów   w  zakresie  dostaw  i usług 

inwestycyjnych tj.: 

- w  dniu 6  grudnia  po  wyłonieniu  oferenta w przetargu nieograniczonym, który miał 

miejsce w dniu 14 listopada br. na  usługę: Dostawa energii  elektrycznej na potrzeby Gminy 

Wodzisław w 2017  roku podpisała umowę z Firmą GREEN S.A. z Wrocławia, 

- w  dniu 2  grudnia br. odbył się przetarg w trybie zaproszenia do składania ofert na 

pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji pn. Przebudowa boiska Zespołu 

Szkół w Wodzisławiu. Na przetarg wpłynęło 7 ofert z których najkorzystniejszą okazała się 

oferta  firmy Partner- Inżynieria Krzysztof Laskowski z Kielc. W  dniu 8 grudnia podpisała 

umowę z oferentem.   
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Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz   bieżącej  działalności 

uczestniczyła   w  następujących  spotkaniach i   naradach: 

- w  dniu 30 listopada br. uczestniczyła w posiedzeniu  członków Rady Stowarzyszenia LGD 

„Ziemia Jędrzejowska- Gryf” , które odbyło się w Starostwie Powiatowym                                       

w Jędrzejowie. W tym samym  dniu w godzinach popołudniowych przeprowadziła spotkanie 

informacyjne z mieszkańcami sołectw  Wodzisław, Świątniki i Łany w sprawie podłączenia 

gospodarstw domowych do przydomowych oczyszczalni ścieków,  

- w  dniu 7 grudnia br.   tradycyjnie  jak  co  roku została  zorganizowana  przez Zespół Szkół 

w Wodzisławiu impreza   integracyjna  „Spotkanie  bez barier”.  Spotkanie  skierowane było  

przede wszystkim do dzieci i  młodzieży niepełnosprawnej  z terenu Gminy  Wodzisław ale  

również do osób  niepełnosprawnych, które  są  zapraszane  spoza terenu  Gminy . Również 

jak  latach poprzednich  nie  zabrakło przedstawicieli zaprzyjaźnionego Gimnazjum                              

z Wodzisławia Śląskiego, 

  - w  dniu 8, 13, 14 i 15  grudnia br. przeprowadziła spotkania informacyjne z mieszkańcami 

poszczególnie przyporządkowanych terytorialnie  sołectw, które  miały  miejsca                                

w  Wodzisławiu    w remizie OSP,  w Świetlicy Wiejskiej w Brześciu w Szkole Podstawowej                                     

w Wodzisławiu, w SSP w Lubczy, Środowiskowym Domu Kultury w Nawarzycach,  Szkole 

Podstawowej w Mierzawie  w Szkole Podstawowej w Niegosławicach oraz remizie OSP                      

w Klemencicach. Spotkania  dotyczyły omówienia  kwestii  podłączenia gospodarstw 

domowych do przydomowych oczyszczalni ścieków, 

- w  dniu 9  grudnia br. na  zaproszenie  Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego wzięła udział w spotkaniu edukacyjnym 

dla wszystkich gmin region. Spotkanie  miało za zadanie  upowszechnić zagadnienia 

związane z nowym podejściem do procesu rewitalizacji i jego znaczenia dla rozwoju 

społeczno-gospodarczego samorządów, a odbyło się ono we włoszczowskim Domu Kultury.   

- w  dniu 12 grudnia br. wzięła udział w spotkaniu  szkoleniowym dla  wójtów, burmistrzów, 

prezydentów woj. świętokrzyskiego, które miało miejsce w Bałtowie. Tematami konwentu  

były  między  innymi : przedstawienie planu rozbudowy dróg wojewódzkich na lata 2017-

2020. Przedstawiona  została również przez Wiceprezesa  WFOŚiGW pana Marka Gosa  

oferta w zakresie  działania WFOŚiGW w Kielcach na rok 2017. Pani wójt dodała, że do tej 

pory nie były realizowane zadania gospodarstw indywidualnych, a teraz jest już możliwość 

ubiegania się o pożyczki lub inne formy dofinansowania np. do termomodernizacji czy 

wymiany pieca . Arkadiusz Piecyk Dyrektor WUP w Kielcach  przybliżył świętokrzyski rynek 

pracy-profil, problemy, zamierzenia i kierunki działań. W ramach szkolenia odbyło się 

również spotkanie ze Świętokrzyskim Kuratorem Oświaty, którego myślą przewodnią  były 

założenia projektu reformy Edukacji. Na zakończenie odbyło się spotkanie w Wicewojewodą 

Świętokrzyskim panem Andrzejem Będkowskim  i Marszałkiem Województwa panem 

Adamem Jarubasem omawiające aktualne sprawy z zakresu działalności samorządów, 

- w  dniu 14  grudnia br. wspólnie z Przewodniczącą Rady  Gminy Stanisławą Nowak oraz 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Małgorzatą Hola 

uczestniczyła w uroczystości pasowania na Przedszkolaka w Przedszkolu Samorządowym 

w Wodzisławiu oraz w ramach projektu „Przedszkolu ze snów”, zorganizowanym na bazie  

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
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- w   dniu 19 grudnia br. uczestniczyła w  spotkaniu z Wicepremierem Jarosławem Gowinem, 

które miało miejsce  Gminnym Zespole Szkół w Kozłowie i  było inauguracją trasy 

NAUKOBUSU po Polsce. Naukobus to mobilna wystawa z ponad dwudziestoma 

eksponatami, które można dotknąć  i przetestować, to sposób na dotarcie do uczniów z wsi, 

miast i miasteczek, gdzie dostęp do atrakcyjnych form edukacji jest utrudniony. Poprzez 

łączenie nauki i zabawy dzieci przeprowadzą doświadczenia z zakresu fizyki, będą mogły 

poznać tajniki ludzkiego organizmu, a także wykorzystać matematykę w praktyce – a to 

wszystko pod okiem animatorów z warszawskiego Centrum Nauki Kopernik. Naukobus ma 

jeździć po Polce i dotrze on również do powiatu jędrzejowskiego.  

Następnie pani wójt poinformowała, że w okresie przedświątecznych jako  Samorząd  

Gminy  otrzymaliśmy wiele życzeń świąteczno- noworocznych. Miedzy innymi były to 

życzenia od naszych parlamentarzystów, Wojewody Świętokrzyskiego, Marszałka 

Województwa, Starosty Jędrzejowskiego, Samorządów Miast i Gmin oraz od wielu instytucji i 

firm.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Wiesław Kowalski zwrócił się do pani wójt oraz kierownika referatu gospodarki 

komunalnej z pytaniem co się dzieje z oczyszczalnią ścieków w Lubczy. Radny 

poinformował, że we wtorek przed świętami na drodze przy wjeździe  do Lubczy spotkał 

ciągnik ze ściekami. Zapytał pracownika dlaczego nie zrzucił ścieków na oczyszczalni                       

i uzyskał informację, że nie ma takiej możliwości, a nawet często ścieki z oczyszczalni w 

Lubczy są pompowane i wożone do Wodzisławia. Radny wyraził zdziwienie dot. takiego 

zarządzania i  prosił o wyjaśnienie.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że ciągnik miał być używany do krótkich przejazdów. 

Radny pytał, czy ktoś zdaje sobie sprawę ile kosztują opony do ciągnika. Wyraził opinię, że 

na dalsze trasy powinien jeździć samochód. 

Kierownik referatu gospodarki komunalnej poinformowała, że przed świętami było ok 

70-80 zgłoszeń i dlatego ciągnik musiał obsługiwać większy teren. 

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że temat jest rozmywany. Zadał konkretne 

pytanie. „Mamy oczyszczalnię ścieków, która był remontowana 5 lat temu. W Rzymie 

akwedukty ciągną wodę do dzisiaj od 2 tysięcy lat. My mamy oczyszczalnię od 5 lat i nie 

działa, a kosztowała 1 mln. zł.”.   
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Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał, były omówione 

na wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady i otrzymały pozytywną opinię. 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów -11 za, 1 przeciw,                        

1 wstrzymujący się,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/163/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, dlaczego zwiększamy wydatki budżetowe w dziale 

gospodarka komunalna i ochrona środowiska tj. z przeznaczeniem na zadania w zakresie 

gospodarki ściekowej 8.000zł. i zadania bieżące w zakresie pozostałej działalności 10.000zł. 

Radny zauważył, że  pytał o to na komisji i uzyskał odpowiedź, że po stronie dochodów                   

i wydatków też było to w planie. Stwierdził, że  rozumie jeżeli chodzi o zakup beczki, ciągnika 

czy samochodu ale zauważył, że na każdej sesji zwiększa się wydatki o 8.000zł. czy 

10.000zł. Radny stwierdził, że  nie rozumie na co przeznaczone są inne wydatki.  

Skarbnik gminy zaproponowała aby odpowiedzi na pytanie udzieliła pani kierownik 

gdyż zmian dokonano na jej wniosek. 

Kierownik referatu gospodarki komunalnej wyjaśniała, że środki zostały zabrane                   

z działu 400 z rozdział 40002 tj. z wody. Zostało środków tj. 18.000zł. z zakupu materiałów,      

a zabrakło środków na zakup paliwa do beczki.  Zabrakło również środków na polimer na 

prasowanie odpadów stąd te 8.000zł. Z rozdziału pozostała działalność- na energię 

przeniesiono 1.000zł. a 9.000zł. na paliwo. Z tego paragrafu jeździ koparka i ciągnik                           

i woldzwagen. Zmiany wynikają z tego, że aby budżet się zamknął to wydatki były skreślone 

tj. były niedoszacowane i stąd teraz przeniesienie.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że skoro beczka jeździ to faktura jest wystawiana na 

mieszkańca i jest to po stronie dochodów.  

Kierownik referatu poinformowała, że ją dochody nie obchodzą. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że nie głosuje się nad budżetem pani kierownik tylko 

nad budżetem gminy. To w budżecie powinny być dochody z beczki, a  tego nie ma.  
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Kierownik referatu poinformowała, że to nie jest dokładanie pieniędzy.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że niedawno na sesji były zdjęte środki z wydatków 

w GOSiR, a dlaczego w tym przypadku tak jest.  

Kierownik referatu poinformowała, że  brakło jej  pieniędzy.  

Radny Artur Oleksiak wyraził zdziwienie. Stwierdził, że przy 100 wyciągnięciach 

ścieków jest 100.000zł. Radny pytał  gdzie są te pieniądze. 

Kierownik referatu poinformowała, że na paliwo planowała 30.000zł., a dostała 20.000zł.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że skoro planowano np. 100 beczek,                                 

a wypompowano o 100 więcej to gdzie są pieniądze za dodatkowe beczki.  

Kierownik referatu stwierdziła, że jej dochody nie obchodzą.  

Radny Artur Oleksiak zwrócił się z pytaniem do pani skarbnik, gdzie są te pieniądze.  

Skarbnik wyjaśniła, że dochody z tytułu odbioru ścieków są niższe niż planowane. 

Może przynieść sprawozdanie za miesiąc listopad. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że dochody są niższe niż planowane, a wydatki 

wyższe niż planowane.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że skoro wozi się ścieki z Lubczy lub wyciąga                 

z oczyszczalni i wozi do Wodzisławia to można sobie odpowiedzieć na pytanie. To proste, że 

braknie na paliwo, opony czy inne rzeczy. Radny podkreślił, że wozi się ścieki z oczyszczalni 

do oczyszczalni.  

Radny Artur Oleksiak pytał, kiedy skończy się  improwizacja zarządzania. Radny 

pytał, jak tak dłużej można robić.    

Więcej pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów -10 za, 1 przeciw,               

2 wstrzymujące się,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIV/164/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min., przerwę.  

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

Nieobecny radny Wiesław Kowalski.  

c)projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Wodzisław na lata 2016-2020”, przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta            

( projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIV/165/2016                        

w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wodzisław na lata 

2016-2020”.                       

d)projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wodzisław 

na lata 2016-2025”, przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta ( projekt stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIV/166/2016                        

w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wodzisław na lata 

2016-2025”. 

e) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wodzisław przedstawiła 

przewodnicząca rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu). Pani 

przewodnicząca zwróciła się do radnych czy przedstawiać uzasadnienie do uchwały skoro 

było ono omawiane na posiedzeniach komisji. 

Radni wyrazili opinię, że nie ma takiej potrzeby gdyż są z nią zapoznani. 

Pani przewodnicząca dodała, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jest dostępny na 

stronie BIP urzędu gminy.  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIV/167/2016                          

w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wodzisław. 

Pkt.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że odpowiedzi na temat oczyszczalni 

ścieków udzieli pani Anna Laprus.  

Pani Anna Laprus odniosła się do oczyszczalni w Przyłęczku i w Lubczy                                   

i poinformował, że jest tam taka technologia, że od samego początku osady z tych 

oczyszczalni są wożone i spuszczane do komory oczyszczalni ścieków w Wodzisławiu. 

Technologia nie pozwala na wpuszczanie ścieków pompowanych do tych oczyszczalni, 

wszystkie ścieki pompowane muszą być wożone do Wodzisławia. W wyjątkowych 

momentach tj. święta ciągnik został uruchomiony do pompowania ścieków. Przed świętami 
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było ok 70 – 80 zgłoszeń i sam samochód by tego nie obsłużył i ciągnik również obsługiwał 

dłuższe trasy.  

Radny Artur Oleksiak pytał, dlaczego technologia nie pozwala na spuszczanie ścieków.  

Kierownik referatu wyjaśniła, że w Lubczy są dwa bioklery i oczyszczalnia może 

przyjąć tylko ścieki, które spływają kanalizacją sanitarną. Tak było od samego początku. Dół, 

który był wcześniej to stary inchof przerobiony obecnie na komorę fermentacyjną i z tej 

komory osady są wożone do oczyszczalni w Wodzisławiu.  

Radny Artur Oleksiak przypomniał, że wcześniej był problem ze spuszczaniem 

ścieków z beczki bo była różnica w poziomach spustów.  

Kierownik referatu wyjaśniła, że oczyszczalnia w Lubczy nie jest w stanie przerobić  

ścieków z beczki bo nie uzyska się parametrów. Oczyszczalnia jest przystosowana do 

oczyszczania ścieków spuszczanych sukcesywnie.   

Radny Artur Oleksiak pytał skąd jest tak dużo ścieków skoro nie wszyscy są 

podłączeni do sieci kanalizacyjnej.  

Kierownik referatu wyjaśniła, że oczyszczalnia jest przystosowana do oczyszczania 

ścieków spuszczanych sukcesywnie, a nie z beczki bo ścieki zostaną wypłukane do rzeki. 

Dlatego wszystkie osady i szlam z terenu całej gminy muszą być wożone do Wodzisławia.  

Radny Artur Oleksiak wnioskował o rzeczową odpowiedź na piśmie  w tej sprawie. 

Pkt.  9. Sprawy różne. 

Sołtys wsi Stara Olszówka poruszył temat przetargu na odśnieżanie tj. oferty pana 

Słoty i pana Cedro. Sołtys pytał, skąd wynika taka różnica, jedna oferta jest 37 zł. za 1 km,               

a w drugie sytuacji jest 48zł. za 1 km. i czy dotyczy to tego samego zadania.  

Pani wójt wyjaśniła, że od wielu lat zadanie odśnieżania podzielone jest na dwa 

obszary tj. zachodnia i wschodnia część gminy i na każde zadanie jest osobna oferta np. pan 

Cedro mógł złożyć ofertę tylko na jedną część - zachodnią, a pan Słota na wschodnią. Tak 

dzieje się od wielu lat i tak jest to przyjmowane.  

Sołtys wsi Stara Olszówka przypomniał, że wcześniej ofertę składała jedna firma na 

całą gminę. 

Pani wójt wyjaśniła, że firma mogła składać na dwie części.  

Sołtys wsi Stara Olszówka zauważył, że wybierano najtańszą ofertę i w interesie 

oferenta było odśnieżanie całej gminy. 

Pani wójt wyjaśniła, że od kilku lat zadania były podzielone tj. na zad. Nr 1, zad. Nr 2    

i zad. Nr 3 – związane z wywożeniem tego co zostało zgarnięte. 

Sołtys wsi Stara Olszówka przypomniał, że wcześniej różnica na kilometrze między 

zadaniami była ok. 0,70zł.  
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Pani wójt zapewniła, że na kolejną sesję przekaże informację jak było w poprzednich 

latach ale na pewno był podział i oferty na dwa zadania, a w tej chwili składają oferty tylko na 

jedną część. 

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła zaproszenie na Sylwester pod gwiazdami, 

który będzie zorganizowany przez Wójta Gminy Wodzisław i Zarządem Klubu  Sportowego 

PARTYZANT. W imieniu organizatorów zaprosiła mieszkańców Wodzisławia oraz całej 

gminy na powitanie Nowego Roku 2017, które odbędzie się na rynku w Wodzisławiu                   

w dniu 31 grudnia o godz. 2340. Pani przewodnicząca złożyła wszystkim obecnym na sesji 

Noworoczne życzenia.  

Pani Elżbieta Puto Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu 

poinformowała, że biblioteka wspólnie z Towarzystwem Przyjaciół Wodzisławia realizuje 

projekt „Biblioteka łączy pokolenia” i jednym z zadań było  wydanie publikacji przybliżającej 

naszą Małą Ojczyznę. W związku z tym pani dyrektor oraz członek TPW pani Jolanta 

Kozłowska przekazała wszystkim obecnym na sesji nowowydaną publikację. Pani dyrektor 

poinformowała, że publikacja jest wzbogacona efektami konkursów przeprowadzonych przez 

bibliotekę tj. plastycznego i poetyckiego 

Pkt. 10. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą czwartą sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /           /  Krzysztof Krupa  /                 / Stanisława Nowak  / 

 


